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Vragen van het lid Van Toorenburg
(CDA) aan de minister voor Jeugd en
Gezin over de gesloten jeugdzorg
(Ingezonden 31 december 2009)

1
Wat is uw oordeel over de
bevindingen zoals gepresenteerd in
de reportage?1

2
Hoe verklaart u het hoge aantal van
393 jongeren in het jaar 2009 (tot
november jl.) dat langer dan 24 uur
uit een instelling voor gesloten
jeugdzorg werd vermist en/of
helemaal is verdwenen? Heeft u er
zicht op hoe het nu met deze
jeugdigen gaat?

3
Deelt u de mening dat de veiligheid
van deze kwetsbare jeugdigen, die
niet voor niets in een gesloten
instelling zijn geplaatst, moet worden
gewaarborgd?

4
Bent u in gesprek met de
kinderrechters die, blijkens de
reportage, zeer bezorgd zijn? Wat
gaat de u doen om de veiligheid van
deze jeugdigen te verbeteren, zowel
binnen als buiten de instellingen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van de leden
Langkamp en Leijten, ingezonden

30 december 2009 (vraagnummer
2009Z25433).

1 RTL nieuws, 28 december 2009, «Dit gaat
mis in de gesloten jeugdzorg».
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